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Sarajevo, 19.06.2019 

 

 

Budući da mi nije odgovoreno na moje zastupničko pitanje postavljeno 29.03.2019. Izražavam 

svoje nezadovoljstvo i pitanje ponovo upućujem Vladi KS. 

 

 

Molim Vladu KS da mi dostavi informaciju o sudbini sredstava koja su bila obezbjeđena za LED 

rasvjetu u iznosu od 30 miliona putem javnog poziva za projekat javno privatnog partnerstva 

“Zamjena i ugradnja LED svjetiljki i sistema upravljanja javnom rasvjetom na području Kantona 

Sarajevo” u 2018. godini. Da li su sredstva utrošena, preraspoređena? Ukoliko nisu da li Vlada 

KS ima plan kako ih utrošiti? 

 

 

 

 

          Zastupnik SBB u SKS 

               Zvonko Marić 

 

 

 

 

 

 

 


